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Årmøte Kirkenes båtforening 20. mars 2019 

Frammøte 30 medlemmer. 

1.1 Åpning ved leder. 

1.2 Godkjenning av innkalling. Vedtatt. 

1.3 Godkjenning av saksliste. Vedtatt. 

1.4 Godkjenning av representantenes stemmerett og evt. Fullmakter. Vedtatt. 

1.5 Valg av ordstyrer. Forslag på Freddy Øien. Vedtatt. 

1.6 Valg av referent. Forslag på Jørn Monsen. Vedtatt. 

1.7 Valg av to personer til å underskrive protokoll. Bjørnar Moen og Jan Audun Karisari 

foreslått. Vedtatt. 

2. Årsberetninger. 

2.1 Styrets årsberetning 2018 v/leder. En av foreningens fortøyninger på Kjelmøya må rettes 

på. Overvåkningskameraet som er montert fungerer dårlig og nye blir montert etter 

vinteren. Vedrørende innføring av Kid på fakturaer har noen medlemmer som er kunder i 

Sparebanken hatt problemer. Beretningen godkjent. 

2.2 Årsmelding husutvalg v/Ole Morten Indbjør. Spørsmål om fakturering av leie av plasthall 

og strømforbruk der. Foreningen har bedt om tilbud på nye strømuttak med målere i teltet. 

Det monteres også en minusmåler på den kursen som går til naustene. Ellers mangler det 

nøkler til teltet. Planer om kodelås som kan tidsbegrenses. Videre utleie av klubblokalet var 

leder negativ til. Fester som går over styr og nærhet til sjø kan føre til ulykker. Beretningen 

godkjent. 

2.3 Årsmelding traktorutvalget v/ S. Kaspersen. Traktoren er gammel men lønnsom å bruke 

den så lenge den holder. Det bør fortløpende vurderes om eventuelle reparasjoner er 

lønnsomme. Noen kommentarer på at traktoren er for liten. Beretningen godkjent. 

2.4  Årsmelding fra havneutvalget v/ leder Pål Haldorsen.  Spørsmål om det fungerte med 

lagindeling dugnad piranlegg. Fungert svært godt og det laget som tok inn anlegget i høst 

setter det ut til våren. Forslag om førstehjelpskurs og opplæring i bruk av hjertestarter. Det 

bør pålegges bruk av flytevest ved dugnad piranlegg. Noen av fortøyningene bør justeres. 

Kommentar om slitasje bolthull gammelanlegget. Beretningen godkjent. 

 

 

 



 

2.5 Årsmelding piranlegg v/Freddy Øien.   Gjennomgang av hvor mange som betaler årlig 

pirleie og hvor mange som trekkes av innbetalt beløp. Det er noen ledige plasser og det er 

folk på venteliste. «Havna mi» kan brukes tl å søke medlemsskap og pirplass. Beretningen 

godkjent. 

 

 

2.6 Årsmelding web v/nestleder. Jon Aronsen har ansvar for foreningens web- og 

facebokside.  Beretningen godkjent. 

 

2.7 Regnskap 2018 v Jørn Monsen.  Forklaring ble gitt på hvorfor det er fakturagebyr på de 

fakturaene som ble sendt pr post. Foreningen mangler mailadresser på ca 25 % av 

medlemmene. Medlemmer som har passert 70 år kan be om redusert medlemsavgift, for 

tiden kr 500,-. Spørsmål om dykkerklubben skal betale for strøm, noe de har gjort tidligere. 

Finne avtalen med dykkerklubben og få avlest måleren.  

Revisjonsrapporten ble gjennomgått: Verdi av bygninger bør vises i regnskapet, mye skyldig 

medlemsavgift bør innkreves og dieselbeholdningen følges opp. Regnskapet godkjent. 

3. Årsmøtesaker 

3.1 Handlingsprogram/KBF aktivitetsplan 2019. Planen ble gjennomgått. 

Det bør arrangeres førstehjelpskurs, hjertestarter koster kr 10.000,- pluss opplæring, forslag 

om nytt sikkerhetskurs, forslag konvoi til grensen/Kobbholmfjorden. Viktig at havnestyret og 

styret lager liste over ting som skal gjøres på dugnad så man slipper å sende folk hjem. 

 

3.2 Informasjon om bruksavtale med Sør-Varanger kommune v/Freddy Øien. Arbeidsgruppe 

bestående av Freddy, Ronny og Bernt Nilsenjobber med å få festekontrakt på grunnen vi 

bruker i dag. Gir foreningen bedre disposisjonsrett. Endelig avtale legges fram for styret og 

medlemmer? 

 

3.3 Innkomne saker. Forslag fra Jon Aronsen om at styret lage et driftsbudsjett til årsmøtet. 

Vedtak: Saken går til styret for videre behandling. 

 

 

 

 



 

Valg 

Jon Erling Ingebriktsen presenterte forslaget fra valgkomiteen. Det er avholdt 5 møter, 

vanskelig å få folk til å stille. Har vært i kontakt med rundt 100 medlemmer for å få innspill. 

Kommentar fra Walter Kolpus at han ikke var forespurt om å sitte husutvalget som leder. 

Bjørn Erik Rognmo heller ikke spurt om å sitte i havneutvalget, Ole Morten Indbjør ikke 

forespurt om å sitte i husutvalget (og har trukket seg i ettertid) 

Styret 

Valg av leder: Jon Ronny Holm enstemmig vedtatt 

Nestleder : Roald Kristiansen enstemmig vedtatt 

Sekretær: Åge Thomassen enstemmig vedtatt. 

Varamedlem: Morten Jørgensen enstemmig vedtatt. 

Havneutvalget 

Jon Erling Ingebriktsen 

Bjørn Erik Rognmo 

Eilif Bornøy 

Pål Haldorsen 

Valgt 

Husstyret 

Ole Morten Indbjør(har trukket seg i etterkant) 

Walter Kolpus 

Tor Inge Ringfoss 

Traktorutvalget 

Morten Jørgensen 

Jon Erling Ingebriktsen 

Kjell Lindseth 

Valgt Styret bør supplere utvalget ved behov. Prøve å rekruttere flere sjåfører. 

Revisorer: 

Kåre Ramberg og Geir Brathu 

Valgt 

 

  Bjørnar Moen      Jan Audun Karisari    

 

 


